
Styrelsemöte Hultsfredsbygdens Ridklubb 2012-08-05 
 
Närvarande: Susanne Andersson, Johan Friberg, Jan Isberg, Louise Myrén och Cecilia Myrén. 
 
 
 
Ordföranden förklarar mötet för öppnat. 
 
Till justerare väljs Susanne Andersson. 
 
Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 
 
Föreningens ekonomi är fortfarande under kontroll. 
 
Jan Isberg kommer att höra sig för på kommunen om hjälp till ridhusbotten. 
 
Ridskolan kommer att medverka med ponnyridningen på Hultsfreds marknad.  
 
Styrelsen har under mötet diskuterat att köpa en ponny. Och beslutat att ett köp av ponny 
kommer att ske. 
 
En arbetsbeskrivning till ridinstruktörerna har arbetats fram. Den kommer att delas ut vid 
nästa personalmöte. 
 
Styrelsens beslut om fakturering kvarstår. 
 
Höstens städdag kommer att bli 29 september. Klubben bjuder på fika och korv. 
 
29 augusti kommer ridsportsförbundet för att titta på anläggningen. 
 
Styrelsen diskuterar köp av tröjor och jackor till ridinstruktörer och ungdomssektionen. 
 
Eluttag för motorvärmare ska sättas upp vid personalparkeringen.  
 
Ridskolans sadelkammare ska snyggas till under hösten. 
 
Nästa möte är bokat till söndagen den 26 augusti kl. 18.00. 
 
Vid pennan:   Justeras 
 
 
 
Cecilia Myrén  Susanne Andersson 
 


